

## 專心仰望神

「你要專心仰賴耶和華，不可倚靠自己的聰明，在你一切所行的事上都要認定他，他必指引你的路。」(箴3:5-6)

不論現在我們處在怎樣的環境之中，不論我們面臨怎樣的困境和挑戰，不論我們感到是怎樣的無助和絕望，我們依然可以信靠我們的神，去完成他所託付的大使命！

### 感恩

1. 感謝神，帶領希望之家的師生在戰爭中仍有平安。並且帶領孩子們順利完成了2023-2024年上學期的學習，每一位孩子都順利通過了考試。願一切榮耀都歸給神！



2. 在緬甸的持續內戰中，曹傳道，楊牧師，郭校長，和其他弟兄姊妹們冒著生命的危險，保護學生們的安全，關懷受戰火傷害的家庭、鼓勵受打擊的同工及肢體，他們為我們作了美好的見證。
3. 緬北勐速新生之家福音戒毒所的兩位學員，于2月6日透過「傳仁」的合作夥伴，西雅圖播道會華恩堂的尹老師「個人佈道」網課決志信主。緬甸雖然仍在戰火之中，也是為福音得人的大好時機。感謝神！



## 代禱

### 1. 「傳仁」事工

- a. 求神賜智慧，能力，使命感，和迫切感給「傳仁」的同工，並眾教會的弟兄姊妹，共同完成神所託付的大使命。
- b. 2024年8月「傳仁」要探討砂勞越一未得之民群體，求神帶領。
- c. 周芷芸姊妹將於3/8-29日在東部幾間教會的分享，請為她的行程及信息禱告。

### 2. 緬甸事工：

- a. 為緬甸的和平禱告：願人人都有敬畏神的心，使緬甸內戰快快結束，早日能緩解因戰爭造成的物質缺乏，物價上漲，動盪不安等社會問題，求神藉此能讓更多的人明白福音，並願接受耶穌基督的救恩。
- b. 三月一日在緬甸的中文學校即將開學，二月底曹傳道将要帶著孩子們到臘戍報名。目前緬北和臘戍都處於非常時期。求神帶領保護老師和孩子們，讓他們在臘戍和南楂拉都可以按時上課。
- c. 持續的內戰，使緬甸擴大了徵兵，其中 18 歲至 27 歲的女性也可能要被徵召服兵役。尤其是傣族軍現在在勐速新生之家戒毒所旁邊徵兵，許多年輕人都非常害怕，同工及弟兄們也都很緊張。求神憐憫保守，記念楊牧師的付出。願更多的人信靠耶穌，惟獨耶穌基督能帶給人類真正的平安。

### Trust God with All Your Heart

"Trust in the LORD with all your heart, and lean not on your own understanding: in all your ways acknowledge him, and he will make your paths straight." (Proverbs 3:5-6).

No matter what kind of environment we are in now, no matter what difficulties and challenges we are facing, no matter how helpless and hopeless we feel, we can still trust our God to fulfill His Great Commission!

### PRAISES

1. Thank God for leading the teachers and students of the Home of Hope Orphanage, Namsalup, Myanmar, to have peace in the midst of war and enabling the children to successfully complete the first semester's studies, as well as pass the exam successfully. May all glory be to God!



2. During the ongoing civil war in Myanmar, Minister Cao, Pastor Yang, Principal Guo, and other brothers and sisters risked their lives to protect the safety of their students, to care for families affected by the war, and to encourage the injured staff and members. They gave the best testimony for us.

3. Two students from the New Life Drug Rehabilitation Center of Mengsu in Northern Myanmar decided to become Christians on February 6 through the online class of "Personal Evangelism" provided by Seattle Evangelism Church, a partner of the Go and Love Foundation. While Myanmar is still at war, it is also a great time to win souls for the gospel. Thank God!



## PRAYER

### 1. The Ministry of Go and Love Foundation:

a. Pray that God will grant wisdom, strength, a sense of mission, and a sense of urgency to both the co-workers of the Go and Love Foundation and brothers and sisters in all churches to partner together to complete the Great Commission entrusted by God.

b. In August 2024, the Go and Love Foundation will explore the unreached people in Sarawak and pray for God's guidance.

c. Sister Betty Chou will be sharing at several churches on the East Coast from March 8 to March 29. Please pray for her sharing and her travel.

### 2. Myanmar Ministries:

a. Pray for peace in Myanmar: May everyone have the fear of God, so that the civil war in Myanmar can end quickly, and the social problems caused by the war such as material shortage, rising prices, and turmoil can be alleviated as soon as possible, so

that more people can understand the gospel and be willing to accept the salvation of Jesus Christ.

b. The Chinese school in Myanmar will open on March 1, and at the end of February, Minister Cao will take his children to Lashio to enroll. At present, both northern Myanmar and Lashio are in extraordinary times. Pray that God will lead and protect the teachers and children so that they can attend classes on time in Lashio and Namsalup.

c. The ongoing civil war has led to an increase in conscription in Myanmar, whereby women between the ages of 18 and 27 may also be called up for military service. In particular, the Dai army is now recruiting next to the New Life Drug Rehabilitation Center of Mengsu, so many young people are very scared, and the co-workers and brothers are also very nervous. Pray for God's mercy and protection, and in remembrance of Pastor Yang's efforts. May more people trust Jesus, who alone can bring true peace to mankind.